

Date: 7th January 2026

**Subject: Grade 10 to 12, Cambridge Examination Registration.
Cambridge IGCSE/AS-A LEVEL Examinations-May/Jun 2026.**

Dear Parents,

As a part of our commitment to providing a high-quality education, your child will be taking the **Cambridge IGCSE/A-Level Examinations** in **Apr/May/Jun 2026**. These exams, conducted by CAIE (Cambridge Assessment International Education), are internationally recognized as the final board examinations.

Our teachers will be preparing your children well for the upcoming examinations. Your child will be appearing for 6 subjects in IGCSE and 2 or 3 subjects. The exam registration form will be issued to your child before **Friday, 9th January 2026**. The form has all the details printed. You are requested to check the form, sign, and send it back to your child's class teacher by **15th January 2026** to avoid late fee.

Thank you for your understanding and cooperation.

Meeting Venue: Briefing Session in KG Dining room for Parents

Date: Saturday, 10th January 2026

Time: 10:00 AM – 10:30 AM

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: التسجيل لاختبارات كامبردج للصفوف من العاشر إلى الثاني عشر (مايو/يونيو 2026)

أولياء الأمور الأعزاء:

حرصًا منا على تقديم تعليم عالي الجودة، نفيديكم علمًا عن تقديم الطلبة اختبارات " Cambridge IGCSE/A-Level " خلال أشهر أبريل/مايو/يونيو 2026.

تُعقد هذه الاختبارات من قبل مؤسسة كامبردج للتقييم الدولي " CAIE "، وهي اختبارات معترف بها دوليًا باعتبارها اختبارات الشهادة النهائية، سيعمل المعلمون على إعداد الطلبة بشكل جيد ومتكامل استعدادًا لهذه الاختبارات.

سيتم تسجيل الطلبة في ستة مواد لمرحلة " IGCSE " ومادتين أو ثلاث مواد لمرحلة " AS/A Level " حسب المستوى، وسيتم تسليم نموذج تسجيل الاختبارات للطلبة قبل يوم الجمعة 9 يناير 2026، نرجو منكم مراجعة البيانات الواردة في النموذج بعناية، والتوقيع عليه، وإعادته إلى معلم الصف في موعد أقصاه 15 يناير 2026 لتجنب دفع رسوم التسجيل المتأخر.

تفاصيل الجلسة التعريفية لأولياء الأمور:

المكان : قسم رياض الأطفال " قاعة الأنشطة".

التاريخ : السبت 10 يناير 2026

الوقت : من الساعة 10:00 وحتى 10:30 صباحًا

في حال وجود أي استفسارات، يرجى عدم التردد في التواصل مع المدرسة.